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První lékařské fakulty v Praze

6.3.2009, 18:55, pořad: Zprávy TV Prima

Jiří CHUM, moderátor
--------------------
Do patové situace se dostali studenti oboru intenzivní péče První lékařské fakulty v Praze. Tento obor sice dostal
akreditaci od ministerstva školství, ale nemá souhlas se specializací od resortu zdravotnictví. To v praxi znamená, že i
když studenti získají magisterský titul, nemůžou vykonávat práci v oboru, který vystudovali. V době, kdy se nemocnice
potýkají s kritickým nedostatkem specialistů, tak české zdravotnictví možná přijde i o další.

Jana TAUŠOVÁ, redaktorka
--------------------
Na JIPCE, či na ARU chtějí pomáhat lidem v ohrožení života. Teď ale nevědí, na čem jsou. Jejich škola totiž od
zahájení výuky v roce 2007 - 2008 ještě nezískala od ministerstva zdravotnictví souhlas, že studovanou specializaci
smí vykonávat.

studentka
--------------------
Mám pocit, že to asi nevyjde. Ta akreditace.

studentka
--------------------
Měli jsme schůzku s panem docentem Bartůňkem, ten nám říkal, že se vše vyřizuje, že se nemáme obávat.

studentka
--------------------
Co se týče organizace toho studia, tak to je samozřejmě chyba fakulty.

Jana TAUŠOVÁ, redaktorka
--------------------
Podle ministerstva zdravotnictví si fakulta zažádala o souhlas se studijními programy až loni v srpnu, když už studenti
šli do druhého ročníku.

Vlastimil SRŠEŇ, mluvčí ministerstva zdravotnictví
--------------------
My jsme tu akreditaci nemohli, nemohli schválit, protože jsme v tom našli určité nedostatky.

Jana TAUŠOVÁ, redaktorka
--------------------
Studenty vůbec nenapadlo, že obor na prestižní Karlově univerzitě nemá razítko od ministerstva zdravotnictví. Navíc,
že bez něj obor dostane akreditaci od resortu školství.
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Helena MÜLLEROVÁ, mluvčí ministerstva školství
--------------------
Absence tohoto stanoviska, anebo nesouhlasné stanovisko ministerstva zdravotnictví není zákonným důvodem pro
neudělení akreditace.

Jana TAUŠOVÁ, redaktorka
--------------------
Pokud ale škola i bez něj studenty přijme, je to prý riziko na její zodpovědnost. Fakulta se ale brání, akreditaci od
ministerstva školství prý dostala v době, kdy ještě o totéž na ministerstvu zdravotnictví nešlo požádat.

Michal MIOVSKÝ, proděkan pro nelékařské studijní programy, 1. Lékařská fakulta Univerzity Karlovy
--------------------
V této fázi, kdy se to v podstatě dokončuje, tam byly akorát drobné formální nedostatky. Dříve než tito studenti skončí,
tak budou mít tento papír v pořádku.

Jana TAUŠOVÁ, redaktorka
--------------------
Studenty oboru intenzivní péče čekají státnice už v červnu. Proto doufají, že se problém s akreditací podaří do té doby
vyřešit. Jana Taušová, televize Prima.


